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Kaupungin vuoden 2023 alussa voimaan astunut kaupunkistrategia sisältää 
Turvallinen vihreä kävelykaupunki teeman alla tavoitteen "Asuntokannan 
kehittäminen", jonka yhtenä toimenpiteenä on "Kaupungin vuokra-
asuntoyhtiöiden kokonaiskuva selvitetään ja vuokra-asuntokannan 
pitkäaikaissuunnitelma (vuoteen 2040) laaditaan". Kaupunginhallitus kävi 
kokouksessaan 6.2.2023 (§ 19) lähetekeskustelun selvityksen ja suunnitelman 
laajuudesta ja tavoitteista sekä evästi jatkovalmistelua. 
 
Valmistelun yhteydessä on todettu tarkoituksenmukaiseksi laajentaa 
kokonaiskuvan selvittäminen koskemaan kaupungin koko asuntokantaa, sekä 
kaupungin vuokra-asuntoyhtiöitä että kaupungin suoraan hallinnoimia asuntoja. 
Kaupunginhallituksessa 12.6.2023 käydyn lähetekeskustelun perusteella 
lähetettiin tarjouspyyntö seitsemälle valitulle asiantuntijataholle, ja tarjous 
saatiin kahdelta eri toimijalta. 
 
Tarjouspyynnössä oli jaettu toimeksianto kahteen osaan. Toimeksiannon 
ensimmäinen osa käsittää kaupungin asuntokannan nykytilanteen kuvauksen ja 
toinen osa asuntokannan skenaarioiden kehittämisen. Kaupunginjohtajan 
tekemällä päätöksellä valittiin asuntokannan kehittämisen asiantuntijapalvelun 1. 
osan toteuttajaksi FCG Finnish Consulting Group Oy ja palvelun 2. osan 
toteuttajaksi BDO Oy. 
 
FCG Finnish Consulting Group Oy:n laatima kuvaus kaupungin asuntokannan 
nykytilanteesta on oheismateriaalina (ei julkaista). 
 
Kaupunginhallituksen kokouksessa 11.12.2023 (§ 207) käytiin lähetekeskustelu 
asuntokannan kehittämisen skenaarioista BDO Oy:n edustajien alustusten 
pohjalta. BDO:n selvityksen sisältö on mukautettu kaupungin johdon ja 
kaupunginhallituksen kanssa käydyn keskustelun perusteella. Selvityksessä on 
esitetty seuraavat skenaariot: Skenaario 1 Asuntokannan supistaminen ja 
yhtenäistäminen ja skenaario 2 Asuntokannasta luopuminen.  
 
BDO Oy:n laatima selvitys asuntokannan kehittämisen skenaarioista on 
oheismateriaalina (ei julkaista). BDO:n edustaja esittelee kokouksessa selvityksen 
sisällön ja skenaariot. 
 

Kaupunginjohtaja Christoffer Masar: 
 
Kaupunginhallitus merkitsee laaditut selvitykset tiedoksi ja käy lähetekeskustelua 
jatkotoimenpiteistä. 
………. 
 
Merkittiin, että BDO Oy:n edustaja Alpo Ronkainen selosti kokouksessa 
selvityksen sisällön ja skenaariot. 
 



Päätös: 
Kaupunginhallitus merkitsi laaditut selvitykset tiedoksi ja kävi lähetekeskustelun 
jatkotoimenpiteistä. 

 
Oheismateriaali: 

EI JULKAISTA - Kuvaus kaupungin asuntokannan nykytilanteesta, FCG 
EI JULKAISTA - Selvitys asuntokannan kehittämisen skenaarioista, BDO 
 


